浙江工业大学本科留学生自动延长学制通知单
姓名_____________专业班级____________学号____________：

在本学期开学初补考后（9月份），按主修专业培养计划规定的要求，你获得的总学分为______个学分。根据《浙江工业大学全日制本科留学生学籍管理实施细则（试行）》（浙工大发[2017]63号）第三十一条规定，你暂时不能进入毕业环节。待达到规定要求的学分后，方可进入毕业环节阶段。

希望你今后努力学习，奋发图强，通过重学等途径获得课程学分，争取早日进入毕业环节，并顺利完成学业。

附：《浙江工业大学全日制本科留学生学籍管理实施细则（试行）》（浙工大发[2017]63号）
“第三十一条  至毕业环节阶段前进行资格审查，即在相应的学期初补考结束后，按主修专业培养计划规定的要求，统计已获学分；如果已获学分数少于规定要求，不能进入毕业环节阶段，按延长学制处理。待达到规定要求后，方可进入毕业环节阶段。学分规定要求如下：

1．四年制本科生第七学期初已获学分累计须大于90学分；

2．五年制本科生第九学期初已获学分累计须大于105学分。”
留学生签字：                        专业学院盖章：
年    月    日                       年    月    日
注：本通知单一式三份，一份交给学生本人，一份上交教务处，一份专业学院存档。
Letter of Notice for the Automatic Extension for Undergraduate International Students of ZJUT
Name             Class             Student ID Number           :

After the make-up examinations at the beginning of this semester(September), total credits that you have obtained are       according to the requirements of the education scheme of the Major programme. You shall not start the Graduation segment temporarily according to the Article 31 of Detailed Implementing Rules for the Management of Full-Time International Undergraduate Student Academic Affairs in Zhejiang University of Technology (Trial) (Order No. 63 [2017] of Zhejiang University of Technology). You may start the Graduation segment upon meeting the requirement.
Hope you will study hard, make efforts in your future studies, obtain credits by retaking courses or other ways, strive to start the Graduation segment as soon as possible and successfully complete your studies.
Annex: Detailed Implementing Rules for the Management of Full-Time International Undergraduate Student Academic Affairs in Zhejiang University of Technology (Trial) (Order No. 63 [2017] of Zhejiang University of Technology)
“Article 31 The examination of qualification shall be launched before the Graduation segment, that is, after the make-up examinations at the beginning of the corresponding semester, the credits that international students have obtained will be calculated according to the requirement of the education scheme of the Major programme; those who fail to obtain the required credits shall not start the Graduation segment and instead an extension will be practiced. They may start the Graduation segment upon meeting the requirement. The credit requirement is as follows:
a. undergraduate students of 4-year programme shall have obtained more than 90 credits by the beginning of the seventh semester;
b. undergraduate students of 5-year programme shall have obtained more than 105 credits by the beginning of the ninth semester.”
Student Signature:                       Major College Stamp:

Year   Month   Date                    Year   Month   Date    

Attention：Three copies of this letter are needed. Each copy is saved by student himself/herself, major college and Academic Affairs Office.
